

香港中文大學保健處 The Chinese University of Hong Kong University Health Service



Influenza Vaccination is Available at UHS

Influenza Vaccination at UHS during usual office hour

The seasonal influenza vaccine 2020-2021 is available at UHS at cost price from 5th October, 2020. The vaccination fee this year is \$210 per dose during usual office hour of UHS. UHS eligible users aged 6 months and above are welcome. Please call the Health Education Unit at 3943 6428 for appointment booking.

Influenza Vaccination Campaign 2020

Date: 14 - 16 October 2020, 24 - 26 November 2020

Registration for this event is currently full. (No walk-in)

Time: 9:00am to 1:00pm; 2:00pm to 5:00pm

Venue: Function Room, LG/F, UHS

Fee: \$160 per dose

UHS eligible users aged 6 months and above are welcome.

Influenza Vaccination for High-risk Group 2020

The influenza vaccination for high-risk group will be announced to the corresponding departments / units later via email.

High-risk Group includes:

- 1. Full-time Students and full-time Staff of Faculty of Medicine
- 2. Full-time Outdoor Workers of EMO
- 3. Full-time Staff of Security and Transport Office and University Safety Office
- 4. Full time Staff of Laboratory Animal Services Centre
- 5. Full-time staff of Student Hostels

The influenza vaccine for the season includes the following four items:

- A/Guangdong-Maonan/SWL 1536/2019 (H1N1)pdm09-like virus
- A/Hong Kong/2671/2019 (H3N2)-like virus
- B/Washington/02/2019 (B/Victoria lineage)-like virus
- B/Phuket/3073/2013 (B/Yamagata lineage)-like virus

Remarks: UHS is **NOT** participating in the Childhood and Elderly Vaccination Subsidy Scheme of the Government.

Please visit the UHS website for more details: http://www.uhs.cuhk.edu.hk



香港中文大學保健處 The Chinese University of Hong Kong

University Health Service



保健處提供新一季預防流感疫苗注射

於保健處辦公時間注射預防流感疫苗

由 2020 年 10 月 5 日起,可於保健處注射 2020-2021 年度預防流感疫苗,保健處辦公時間內注射費用為每針\$210。歡迎享有中大醫療福利之年滿 6 個月以上人士參加,敬請致電 3943 6428 預約。

預防流感疫苗注射運動 2020

日期: 2020 年 10 月 14 - 16 日, 2020 年 11 月 24 - 26 日

預約已滿。(不接受現場登記)

時間: 上午9時至下午1時;

下午 2 時至下午 5 時地點: 保健處地下低層多用途室

費用: 每針 \$160

歡迎享有中大醫療福利之年滿 6 個月以上人士參加

預防流感疫苗注射運動 – 高危組別 2020

有關高危組別的預防流感疫苗注射日期,將以電郵通知有關學系/部門。

高危組別包括:

- 1. 醫學院全職學生及全職教職員
- 2. 物業管理處需要戶外工作的全職職員
- 3. 保安及交通事務處及大學安全事務處的全職職員
- 4. 實驗動物中心的全職職員
- 5. 於學生宿舍工作的全職職員

預防流感疫苗包括以下四類:

- 類甲型/廣東茂南/SWL1536/2019(H1N1)pdm-09病毒
- 類甲型/香港/2671/2019(H3N2)病毒
- 類乙型/華盛頓/02/2019病毒
- 類乙型 / 布吉 / 3073 / 2013 病毒

備註:中大保健處沒有參與政府的兒童/長者疫苗資助計劃。

詳情請瀏覽保健處網頁: http://www.uhs.cuhk.edu.hk